
Lelystad, 02-10-2021 
 
 
Geacht bestuur van de Stichting GOL, 
 
In een artikel in de Flevopost van 29 september jl. is de suggestie gewekt dat ik jullie wens 
om de dodenherdenking in Lelystad toegankelijker te maken voor minder validen “onzin” 
zou vinden. 
 
Dat zet ik graag middels deze brief recht. Ik ben hierin onjuist geciteerd. Zoals jullie weten 
draagt GroenLinks – en ik als raadslid en vertegenwoordiger van GroenLinks daarmee 
uiteraard ook – de werkzaamheden en datgene waar de Stichting GOL zich inzet een warm 
hart toe. De afgelopen raadsperiode hebben we regelmatig aandacht gevraagd voor inclusie 
en toegankelijkheid, en hebben bijvoorbeeld in 2018 bij de motiemarkt de wens van het GOL 
om een aangepaste werkplek te realiseren omarmd en politiek voor elkaar gekregen middels 
een aangenomen motie. Daarnaast hebben we er als GroenLinks voor gezorgd dat de 
uitvoering van het VN-verdrag handicap in het huidige raadsprogramma terecht is gekomen 
(stond er oorspronkelijk niet in). En meer recent hebben we bij de laatste kadernota een 
voorstel aangenomen gekregen om in de nieuwe begroting financiële middelen te 
reserveren om het plan wat nu opgesteld wordt (en waarin jullie als GOL een cruciale rol 
speelt) vanaf 2022 ook daadwerkelijk uit te kunnen voeren. (N.b. als er dus geld nodig zou 
zijn om de plek in het stadspark - nog - beter toegankelijk te maken, dan kunnen die op basis 
daarvan vrijgemaakt worden). 
 
Wat wij “onzin” vonden is het argument van het college dat niet veel mensen de 
dodenherdenking zouden bezoeken. Waar wij verder twijfels bij hebben is of het verplaatsen 
van de dodenherdenking naar een andere locatie de beste oplossing is, er is wat ons betreft 
onvoldoende onderzocht of de huidige locatie niet toegankelijker gemaakt zou kunnen 
worden voor een ieder die de herdenking wil bezoeken. En waar wij echt op tegen zijn is het 
verplaatsen van het kunstwerk. Als blijkt dat de huidige locatie echt niet geschikt gemaakt 
kan worden, dan is een nieuw kunstwerk dat ontworpen is voor de nieuwe locatie een beter 
idee wat ons betreft.  
 
Ik kom graag met jullie in gesprek over deze kwestie en over jullie wensen ten aanzien van 
de dodenherdenking.  
 
Met vriendelijke groet, 
 
Judith Boertjens 
Raadslid GroenLinks Lelystad 


